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Inleiding 
Tijdens de Regio webinar van 10 mei waarin de financiën werden behandeld, zijn een aantal bezuinigingsopties voor het 
tekort van de GAD besproken. Hart voor BNM maakt zich zorgen over het dienstverleningsniveau voor inwoners vs de 
mogelijk te realiseren besparingen, en heeft hier de volgende vragen over: 
 
Vraag 1 
Er wordt voorgesteld de frequentie van het ophalen van restafval te verlagen naar eens per 4 weken (nu eens per 3 weken). 
Wat is de besparing die met deze maatregel wordt behaald? 
Graag een concreet antwoord op specifiek deze maatregel, dus los van de andere maatregelen in ophaalfrequenties die 
worden overwogen. 
 
Antwoord 
De (mogelijke) bezuinigingsmaatregelen die de Regio heeft voorgesteld om de begroting van de GAD in 2022 sluitend te 
maken, staan niet los van elkaar (qua efficiëntie in planning van personeel en materieel). Het wijzigen van een deel hiervan 
heeft impact op de mogelijk te behalen totale besparing.  
 
Het verlagen van de frequentie van het ophalen van restafval (minicontainers) van driewekelijks naar vierwekelijks levert een 
besparing op van ca. € 300.000. 
 
 
Vraag 2 
Wat zijn de kosten van de benodigde extra inzameling van luiers en incontinentiemateriaal wanneer de ophaalfrequentie van 
het restafval naar eens per 4 weken wordt verlaagd? 
Graag een concreet antwoord op specifiek deze maatregel, dus los van de andere maatregelen in ophaalfrequenties die 
worden overwogen. 
 
Antwoord 
Op dit moment is er geen aparte inzameling van luier- en incontinentiemateriaal. Inwoners kunnen op dit moment hiervoor 
terecht op de scheidingstations. Het idee is om inwoners ook gebruik te laten maken van ondergrondse restafvalcontainers in 
de buurt. Deze containers zullen op vulgraad en stankoverlast vaak genoeg geledigd worden. De eventuele zo extra 
aangeboden luiers leidt tot minimale extra uitvoeringskosten. Qua verwerking worden de luiers als restafval verwerkt. 
 
Vraag 3 
Er wordt voorgesteld de frequentie van ophalen van gft te halveren, naar eens per 2 weken. Wat is de besparing die met deze 
maatregel wordt behaald? 
Graag een concreet antwoord op specifiek deze maatregel, dus los van de andere maatregelen in ophaalfrequenties die 
worden overwogen. 
 
Antwoord 
Het verlagen van de frequentie van het ophalen van gft (minicontainers) naar tweewekelijks gedurende het hele jaar levert 
een besparing op van ca. € 1.300.000. 
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Vraag 4 
Er wordt voorgesteld de frequentie van ophalen van PMD te verhogen naar eens per 2 weken. Wat zijn de extra kosten van 
deze maatregel? 
Graag een concreet antwoord op specifiek deze maatregel, dus los van de andere maatregelen in ophaalfrequenties die 
worden overwogen. 
 
Antwoord 
Het verhogen van de frequentie van ophalen van pmd (minicontainers) van drie- naar tweewekelijks levert extra kosten op 
van ca. € 650.000. 
 
 
Vraag 5 
5a. Er wordt voorgesteld de frequentie van ophalen van oud papier te verhogen naar eens per twee weken, niet in de 
avonduren of het weekend. Wat zou deze ophaal frequentie gaan kosten? 
5b. Wat zouden de kosten van het continueren van het ophalen van papier eens in de 4 weken met hulp van verenigingen zijn? 
Graag een concreet antwoord op specifiek deze maatregel, dus los van de andere maatregelen in ophaalfrequenties die 
worden overwogen. 
 
 
Antwoord 
5a. In de conceptbegroting wordt voorgesteld om de frequentie van ophalen van oud papier te verhogen van maandelijks naar 
vierwekelijks waardoor er per jaar 13 keer oud papier wordt opgehaald in plaats van 12 keer. De vraag zoals gesteld is niet van 
toepassing en dus ook niet in beeld gebracht. 
 
5b. De kosten van het ophalen van het ophalen van oud papier met een frequentie van vierwekelijks met inzet van 
verenigingen kost ca. € 80.000 meer dan de huidige situatie. Hierbij geldt wel de kanttekening dat de verenigingen in staat 
moeten zijn deze inzameling te organiseren. Bij het handhaven van de avond- en zaterdaginzameling blijft de huidige 
inefficiëntie in stand en wordt zelfs mogelijk nog minder omdat wijken aangepast moeten worden aan de toename van de 
hoeveelheid oud papier.   
 
Indien oud papier overdag door de GAD wordt opgehaald (13 keer per jaar) dan levert dit een besparing op van € 74.000. Per 
saldo vergeleken met de bovenstaande variant met verenigingen levert dit minimaal € 154.000 op. 
 
 
Vraag 6 
Wat kost het mobiele scheidingsstation in zijn totaliteit op jaarbasis? (inclusief o.a. manuren, afschrijving, onderhoud, 
afvalverwerking etc.) 
 
 
Antwoord 
Het mobiele scheidingstation kost per jaar ca. € 25.000 (1 dag in de week). Dit is excl. de verwerking van het afval wat 
marginaal is.  
 
 
Vraag 7 
Wat kosten de afvalcoaches op jaarbasis? 
 
 
Antwoord 
De afvalcoaches kosten op jaarbasis ca. € 130.000. 
 
  



Gemeenteraad Gooise Meren 
Informatieve vragen van feitelijke en/of technische aard 
 
Vraag 8 
Aan welke beperking van de openingstijden van de scheidingsstation denkt de GAD? 
Welke concrete besparing levert een beperking van de openingstijden van de scheidingsstations op? Waar bestaat deze 
besparing? 
 
 
Antwoord 
De bezuinigingsmaatregel beperken openingstijden van de scheidingsstations gaat er vanuit dat elk scheidingstation 2 
dagdelen / 1 dag minder in de week open is. Dit levert een besparing op van ca. € 200.000 per jaar welke grotendeels bestaat 
uit personele kosten. 
 
 
Vraag 9 
Tijdens de webinar werd aangegeven dat er ook investeringen zijn uitgesteld en afgesteld. Deze zijn niet terug te vinden in de 
concrete bezuinigingsvoorstellen. Om welke investeringen gaat het, welk bedrag is daar mee gemoeid en wat is de besparing 
op jaarbasis? 
 
 
Antwoord 
Er zijn VANG-investeringen die zijn vertraagd qua uitvoering, deze zijn echter niet uitgesteld. De kapitaalinvesteringen die 
hiermee gemoeid gaan zijn derhalve niet opgenomen in de bezuinigingsvoorstellen zoals vermeld in de conceptbegroting 
2022. 
 


